
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 5. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 889
Kan ministeren bekræfte at EU betragter permanent hårfjerning med IPL som
at være en skønheds behandling og ikke en kosmetisk eller medicinsk? Kan
ministeren endvidere redegøre for baggrunden for Englands beslutning om at
tillade IPL til skønhedsbehandling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfjoda@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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